
PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 22.5.2025 kl.12.00 – 13.10 

Plats:  Skansen, stadshuset 

 

Närvarande: Alstrand Ulla  medlem           
Andersson Christian vice ordförande          
Bäckström Nina  ordförande      

  Lehtilä Elina  medlem         
  Lindman-Korpi Regina medlem 
  Nordström Mats medlem   
  Stolzmann Marianna medlem     
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Ala-Jaakkola Kirsi välfärds- och föreningskoordinator 

Isaksson Ann-Sofie välfärds- och fritidschef 
  Johansson Malin reporter, Pargas Kungörelser § 19 

Nordström Rita  Mats Nordströms handledare 
 
 

 
 § 19 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00.  
Rådet hade bjudit in reporter Malin Johansson från Pargas Kungörelser till mötet och i samband 
med mötets öppnande gick vi igenom de viktigaste frågorna som vi önskar att reportern lyfter 
fram i den kommande tidningsartikeln. 
 

§ 20 Val av två protokolljusterare. 
 Till protokolljusterare valdes Ulla Alstrand och Regina Lindman-Korpi. 

 
§ 21 Konstatera mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
§ 22 Välfärds- och fritidschef Ann-Sofie Isaksson och välfärds- och föreningskoordinator Kirsi Ala-

Jaakkola besöker rådet. 
Välfärds- och fritidschefen Ann-Sofie Isaksson informerade om att både en välfärdsrapport och 
en välfärdsplan kommer att skrivas. Varha har redan inlett arbetet med sin välfärdsplan och 
bjuder in representanter från kommunerna till processen eftersom stadens egen välfärdsplan 
bör i viss mån samordnas med Varhas. Organisationer som önskar delta i arbetet med att 
utforma vår egen välfärdsplan är varmt välkomna att medverka. 
 
 



Den nya välfärds- och föreningskoordinatorn Kirsi Ala-Jaakkola presenterade sig. Bland hennes 
arbetsuppgifter ingår att arbeta med stadens välfärdsrapport och välfärdsplan. Hon kommer 
även att ha ett nära samarbete med olika föreningar, med målet att synliggöra deras 
verksamhet och stärka deras roll i samhället. Ett av hennes initiativ är att ta fram ett 
föreningsprogram som bland annat ska innehålla årsplaner för föreningarnas verksamhet. 
 

§ 23 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
§ 24 Hälsningar från föreningarna. 
 Steg för Stegs medlemmar kommer att delta i Pride som ordnas i Pargas 1.8. Besök på Humana 

blir det i september och 25-26.10 hålls en ”Storträff” i Åbo. 
 
 30.5 firas den internationella MS-dagen. 5.6 ordnar Turun Pursiseura i samarbete med MS-

föreningen en seglingsdag för personer med specialmotionsbehov och deras närstående var 
man kan bekanta sig med parasegling.  

 
 Paraisten AVH-kerho besökte Gullranda på sin våravslutning. 
 
 Diabetesföreningen besöker Örö på sin vårutfärd. 
 
  
§ 25 Tillgänglighetsärenden. 
 Efter senaste mötet skickade ordföranden en skrivelse till Hesburger-restaurangen med 

anledning av att ingången visat sig vara otillgänglig för rullstolsbundna. I sitt svar meddelade 
restaurangen att de är medvetna om problemet och arbetar med att åtgärda det. De 
informerade också om att det redan finns dörröppnarknappar vid utgången. 

 
 Medlemmen Ulla Alstrand besökte nyligen Restaurang Buffalo i Korpo och kunde konstatera att 

de utlovade skenorna fortfarande saknas. Dessa skenor är viktiga för att personer som använder 
rullstol eller rollator ska kunna ta sig smidigt till uteterassen. 
 
Ordföranden har fått information om att trapporna till övervåningen i Konstra-huset på 
Strandvägen 24 upplevs som svåra att ta sig upp för. Fastighetsägaren har kontaktats i ärendet 
men har inte utlovat några åtgärder för att förbättra tillgängligheten. 

 
 
§ 26 Övriga ärenden. 
 Agria Hundpromenad 24-25.5.2025. Regina Lindman-Korpi önskar att så många som möjligt 

anmäler sig till Hundpromenaden. Agria Djurförsäkring donerar 1 € för varje hund som anmälts. 
Årets donation går till Suomen kuulo- ja tukikoirat ry. 

 
Välfärds- och föreningskoordinatorn Kirsi Ala-Jaakkola kommer att ta över rollen som 

sekreterare för rådet eftersom rådet numera hör under välfärds- och fritidstjänster. 

Et nytt råd kommer att utses under hösten. Det är stadsstyrelsen som väljer ledamöterna bland 

de kandidater som nominerats av olika intresseorganisationer. 



 

 

Pargas 22.5.2025 

 

_________________________   _________________________ 

 Nina Bäckström     Åsa Knuts 
ordförande     sekreterare 
 
 
protokolljusterare:  
 
 
_________________________   _________________________ 
  
Ulla Alstrand     Regina Lindman-Korpi    

 har justerat protokollet elektroniskt  har justerat protokollet elektroniskt 
   


